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Interpellation av Emma Altenhammar (SD) till 
stadsmiljönämndens ordförande om att minska 
vildsvinspopulationen 
Under det senaste året har Göteborgs Stad upplevt en betydande ökning av 
vildsvinspopulationen, särskilt i de norra och östra delarna av staden. Denna ökning har 
resulterat i omfattande skador på allmänna och privata områden, inklusive kyrkogårdar, 
parker och trädgårdar. Ett särskilt allvarligt exempel är Kvibergs kyrkogård, där vildsvin 
regelbundet bökar upp marken och förstör gravplatser. Under en helg i februari 
rapporterades hundratals gravar ha skadats av vildsvinens framfart.  

Den eskalerande vildsvinsproblematiken i Göteborg utgör inte bara en fara för stadens 
invånare utan medför också betydande ekonomiska kostnader för reparation och 
underhåll av skadade områden. Tidigare insatser, inklusive skyddsjakt, har visat sig 
otillräckliga för att hantera situationen. Stadsmiljönämnden har nyligen avslagit 
Sverigedemokraternas yrkande om åtgärder för att hantera vildsvinsproblemet. Samtidigt 
fortsätter skadorna och riskerna för allmänheten att öka. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ordförande i 
stadsmiljönämnden Karin Pleijel (MP): 

1. Vilka omedelbara åtgärder avser stadsmiljönämnden att vidta för att effektivt minska 
vildsvinspopulationen i Göteborg och förhindra ytterligare skador på stadens 
egendomar? 

2. Hur säkerställer du i nämnden att tidigare beslutade insatser, inklusive skyddsjakt och 
samarbete med externa aktörer, genomförs effektivt och leder till konkreta resultat? 
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